

Date: January 29, 2024

التاريخ: ٢٩ يناير ٢٠٢٤م

Subject: Bank Nizwa Board approves the Annual Financial Statements, recommended distribution of Dividends for year 2023

الموضوع: مجلس إدارة بنك نزوى ش.م.ع. يوافق على النتائج المالية و يوصى بتوزيع أرباح لعام ٢٠٢٣م

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

The Board of Directors of Bank Nizwa SAOG ("the bank") held its meeting on Monday dated January 29, 2024 wherein the following were resolved:

عقد مجلس إدارة بنك نزوى ش.م.ع. ("البنك") اجتماعه يوم الإثنين بتاريخ ٢٩ يناير ٢٠٢٤م و قد أصدر القرارات التالية:

1- Approved the annual financial statements of the bank for the year ended December 31, 2023

١- الموافقة على البيانات المالية للفترة المالية المنتهية بتاريخ ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣م

2- The Board of directors recommended to the Annual General Meeting, a distribution of 6.88% dividend in the following form:

٢- أوصى مجلس إدارة البنك للجمعية العمومية بتوزيع أرباح بنسبة ٦,٨٨% عن الفترة المالية المنتهية بتاريخ ٣١ ديسمبر ٢٠٢٣م، وذلك حسب التفاصيل التالية:

a. Bz. 2.3 Per share (2.34% of Paid-up Capital) as cash dividends to the shareholders for the financial year 2023, amounting to RO 5,144,992.

أ- يتم توزيع ٢,٣ بيضة للسهم (٢,٣٤% من رأس المال المدفوع) كأرباح نقدية للمساهمين للسنة المالية ٢٠٢٣م، بمبلغ إجمالي مقداره ٥,١٤٤,٩٩٢ ريال عُمانى.

b. 4.54% of paid-up capital, equivalent to RO 9,999,180 Mandatory Convertible Additional Tier 1 (AT1) Sukuk (First tranche of issues), carrying indicative profit rate of 6% for a period of 5 years, at Bz. 100 per unit, distributed at 4.47 sukuk each 100 ordinary shares, to be listed on MSX, and will be paid-up fully from Retained Earning.

ب- ٤,٥٤% من رأس المال المدفوع وذلك بمبلغ وقدره ٩,٩٩٩,١٨٠ ريال عمانى لإصدار صكوك إضافية، إلزامية التحويل من الشريحة الأولى (الدفعة الأولى من الإصدارات)، بمعدل ربح متوقع قدره ٦% لمدة ٥ سنوات، وبسعر ١٠٠ بيضة لكل وحدة، موزعة بواقع ٤,٤٧ صكوك لكل ١٠٠ سهم عادي، وسيتم إدراجها في بورصة مسقط، وتغطية التكلفة بالكامل من الأرباح المحتجزة.

Public

P.O. Box 1423, Al Khuwair
Postal Code 133
Sultanate of Oman
CR No. 1152878
www.banknizwa.om
Call Centre: 24 950500

Tax Card No.: 8074540

ص ب: ١٤٢٣، الخوير
الرمز البريدي: ١٣٣
سلطنة عمان
رقم س.ت: ١١٥٢٨٧٨
www.banknizwa.om
مركز الاتصال: 24 950500

رقم البطاقة الضريبية: 8074540

3- The Bank's Capital Adequacy Ratio (CAR) after cash dividends payout and mandatory convertible AT1 sukuk will stand at 16.38% well above the minimum regulatory requirement.

3- سوف تبلغ نسبة كفاية رأس المال - بعد توزيع الأرباح وإصدار صكوك إضافية إلزامية التحويل 16.38% وهي أعلى من الحد الأدنى المطلوب من الجهات الرقابية.

4- The above resolutions and recommendations are subject to approvals of the Central Bank of Oman, the Capital Market Authority, and the Annual General Meeting.

4- تخضع القرارات و التوصيات السابقة لموافقة البنك المركزي العماني و الهيئة العامة لسوق المال و الجمعية العامة العادية السنوية للبنك.

Best regards,



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

Khalid Al Kayed
خالد الكايد
الرئيس التنفيذي

Khalid Al Kayed
Chief Executive Officer

Public

P.O. Box 1423, Al Khuwair
Postal Code 133
Sultanate of Oman
CR No. 1152878
www.banknizwa.om
Call Centre: 24 950500

Tax Card No.: 8074540

ص ب : ١٤٢٣، الخوير
الرمز البريدي : ١٣٣
سلطنة عمان
رقم س.ت: ١١٥٢٨٧٨
www.banknizwa.om
مركز الاتصال : 24 950500

رقم البطاقة الضريبية : 8074540